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                                           P R O T O K Ó Ł   Nr XVII/07  
 
XVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Rewal odbytej w dniu 18 grudnia  2007 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Rewal.  
 
 
 O godzinie 10.05 prowadząca obrady Przewodnicząca Rady radna 
Joanna Drzewińska - Dąbrowska stwierdziła, iŜ aktualnie w posiedzeniu 
zgodnie z listą obecności uczestniczy 12 radnych, co przy ustawowym 
składzie Rady 15 osób stanowi wystarczające quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
Otwierając sesję powitała przybyłych na obrady radnych, sołtysów oraz 
zaproszonych gości w tym przybyłą na nasze obrady ekipę TVP Szczecin.  
 

Ad. 2. Protokół z XVI sesji Rady Gminy bez odczytywania przyjęto 
jednogłośnie   –  głosowało 12 radnych.    
 

Ad. 3.  Przewodnicząca Rady poinformowała Radę, iŜ wpłynął wniosek 
radnego B. Woźniaka o to by z proponowanego porządku obrad wykreślić 
pkty 4 i 7. Wiosek w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie – głosowało 12 
radnych. Następnie przedstawiła następujący – z uwzględnieniem poprawek 
– porządek obrad dzisiejszej sesji:       

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy.   
3. Przedstawienie porządku obrad.  
4. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów. 
5.  Przyjęcie uwag  wniosków dotyczących przedsięwzięcia pn. „Budowa 

rosyjsko – niemieckiego rurociągu północnoerupejskiego (odcinek 
pomorski).   

6. Wolne wnioski i zapytania.  
7. Zakończenie obrad.   

 
Zmieniony porządek obrad przyjęto jednogłośnie – głosowało 12 radnych.  
 

Ad. 4. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.  
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań.  
 

Ad. 5. Sprawozdawcą uchwały był radny W. Jaworowski – inicjator jej 
podjęcia. Zabierając głos powiedział, Ŝe w dniu 29 listopada br na XVI sesji 
Rady Gminy złoŜył interpelację w tej sprawie. Powodem tego, Ŝe sprawa 
stała się przedmiotem zwołania nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 
dzisiejszym było obwieszczenie Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 30 
listopada br informującego, iŜ dokumenty dotyczące tej sprawy są do wglądu  
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w ZUW a wszyscy zainteresowani mogą swoje uwagi zgłaszać w ciągu 21 dni 
od dnia ogłoszenia w/w obwieszczenia. By termin mógł być zachowany 
efektem jest zwołana na dzień dzisiejszy nadzwyczajna sesja.  
Problem,  o którym mowa rozpoczął się kilka lat temu i od początku budzi 
wiele zastrzeŜeń natury prawnej z punktu widzenia prawa 
międzynarodowego. W projekcie tej inwestycji jest wiele spraw dla nas nie do 
przyjęcia a cały projekt został opracowany hasłowo i zbyt pobieŜnie. 
Największym zagroŜeniem jest naruszenie w trakcie realizacji inwestycji 
osadów zalegających dno Morza Bałtyckiego a powstałych z naniesionych 
przez wpadające do tego morza rzek. Morze Bałtyckie jest morzem 
zamkniętym i przez to bardzo słabo regenerującym się i wobec tego czynione 
są starania o utrzymanie jego czystości a realizacja tej inwestycji niekorzystnie 
wpłynie na środowisko tego morza. Uwolnione zanieczyszczenia 
transportowane będą wewnętrznymi prądami morskimi płynącymi wzdłuŜ 
naszego wybrzeŜa. Trzeba teŜ zaznaczyć, iŜ w strategii europejskiej nie ma 
ujętego tego rurociągu. Brak jest teŜ zapisów co do odszkodowań jakie mogą 
powstać w wyniku jej realizacji i wobec tego musimy jako gmina patrzeć na 
ten projekt i od tej strony. Ponadto zachodzi teŜ obawa, Ŝe zostaną naruszone 
składowiska zatopionej po II W.Ś. bomb lotniczych i amunicji z ładunkami 
broni chemicznej zalegających dno  w miejscach nie zawsze dokładnie 
udokumentowanych.   
Gmina nasza Ŝyje głównie z turystyki a straty związane z realizacja tej 
inwestycji mogą być dla nas znaczne co w efekcie moŜe to doprowadzić do 
bankructwa wielu naszych mieszkańców. A ponadto musielibyśmy z dnia na 
dzień przeprowadzić rekonstrukcję naszego budŜetu.  
Korzystając z obecności TVP zaapelował do polityków by w swoich 
postępowaniach dbali zarówno o interes krajowy jak i o interesy swoich 
wyborców.  
Na zakończenie swojego wystąpienia wnosząc o podjecie tej uchwały 
zaznaczył, iŜ posiadany przez nas majątek jest efektem pracy naszego 
całego dotychczasowego Ŝycia.   
Odczytana przez Przewodniczącą Rady  uchwała została przyjęta 
jednogłośnie – głosowało 12 radnych.  
 

Ad. 6. Wolne wnioski i zapytania.  
Radny W. Jaworowski – winniśmy bardziej wzmocnić naszą w tym kierunku 
aktywność .          

                   
          Ad. 7. Wobec wyczerpania tematyki sesji prowadzący sesję 
Przewodnicząca  Rady radna Joanna Drzewińska - Dąbrowska o godzinie 
10.35 zamknęła XVII nadzwyczajną sesję Rady Gminy.  
 
 

............................                                                        .........................................  
    protokółował                                                                                 Przewodnicząca Rady                                                                                                       


